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 Menstruatiearmoede 
Op 6 juli 2021 diende Nina Jasperse namens
de PvdA een motie in om menstruatie
armoede aan te pakken en hiervoor geld
beschikbaar te stellen. Eén op de 10 meisjes
en vrouwen heeft wel eens moeite met het
kunnen betalen van menstruatie producten.
Dit leidt ertoe dat zij soms niet de deur
uitgaan en hierdoor bijvoorbeeld werk of
school moeten missen. De gemeente
Coevorden is nu gestart met de uitvoering
van deze motie. Bijna 30 beheerders van
wijkgebouwen, multifunctionele
accommodaties, scholen, bibliotheken en
andere maatschappelijke gebouwen hebben
een mail gekregen waarin wordt gevraagd om
een uitgiftepunt van menstruatie producten te
worden. Wij zijn erg blij met deze concrete
actie. Ieder meisje en iedere vrouw heeft recht
op toegang tot deze producten!

 Woonvisie vastgesteld 
Wonen is voor iedereen. Als PvdA fractie vinden we dit
belangrijk. Daarbij gaat het niet alleen om stenen stapelen,
maar ook om veilig wonen in een beschermde omgeving.
Wij maken ons daar hard voor. De komende jaren willen wij
ook stuur hebben op de uitwerking van de beleids doelen,
zoals in het raadsvoorstel en de door de wethouder gedane
toezeggingen over bijvoorbeeld de doelgroepen verordening
en meer aandacht voor wonnen voor jongeren zijn
verwoord. Als raad willen we graag vooraf meepraten en
onze inbreng hebben. Wij hebben de wethouder gevraagd
regelmatig en tijdig bij ons terug te komen. Op die manier
kunnen wij instemmen met de woonvisie.

 Verkiezingsprogramma
De link naar het verkiezingsprogramma
vindt u hier:
https://coevorden.pvda.nl/verkiezingen-
2022/verkiezingsprogramma/

Het nieuwsbericht en de kandidatenlijst
vinden u hier:
https://coevorden.pvda.nl/nieuws/pvda-
lijst-en-programma-vastgesteld/

 Woonwagenbeleid 
Het nieuwe gemeentelijke woonwagenbeleid vormt
onderdeel van de woonvisie. Een eenduidig
woonwagenbeleid maken is niet eenvoudig. Maar we zijn blij
dat na het goed inspreken van mevrouw Doek tijdens de
raadscommissie op verzoek van de raad een bijstelling is
gemaakt, zodat ook jongeren onder de 23 in aanmerking
kunnen komen voor een woonwagen. Nu komt het aan op de
uitvoering van het beleid. Hoe zorgen we ervoor dat onze
woonwagengemeenschap vertrouwen krijgt hierin. 

https://coevorden.pvda.nl/verkiezingen-2022/verkiezingsprogramma/
https://coevorden.pvda.nl/nieuws/pvda-lijst-en-programma-vastgesteld/
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In ieder geval door te laten zien dat het woonwagenbeleid
onderdeel is van onze woonvisie, net zoals
woonwagenbewoners gewoon inwoners zijn van onze
gemeente. We hebben met elkaar de woonwagencultuur te
respecteren en te beschermen nu en in de toekomst. De
komende periode gaan we dit zeker monitoren en blijven
we in gesprek met onze woonwagenbewoners

 Bentheimerpoort
Op 7 december gingen wij akkoord met
het voorstel voor het behouden van de
fundaties van de Bentheimerpoort. Nina 
 Jasperse hield een mooi betoog. Een
flink bedrag, maar een belangrijk
onderdeel van onze geschiedenis. Bij de
opbouw van de vesting rond 1600 werden
de drie aanwezige houten stadspoorten
vervangen voor twee stenen
bouwwerken: de Bentheimer en de Friese
poort. De Bentheimerpoort stond vroeger
aan de zuidelijke toegang van Coevorden.
Hoewel we de stad Coevorden willen
profileren als stad van strijd en verhalen,
is er maar weinig tastbaars overgebleven
van onze rijke geschiedenis. Eeuwig
zonde, want tastbare elementen spreken
veel meer tot de verbeelding dan alleen
verhalen. Iets wat toeristen ook kunnen
waarderen. Een win-win situatie dus, en
behoud van onze rijke geschiedenis en
een economische impuls voor de
gemeente Coevorden.  In het verleden
hebben we als gemeente te veel slechte
keuzes gemaakt op het gebied van het
behouden van historie. Hoog tijd dus om
het nu een keer goed te doen. Dan kan ik
over 60 jaar (op mijn 88e, aldus Nina) mijn
achterkleinkinderen nog steeds de rijke
geschiedenis van de gemeente
Coevorden laten zien. Hoe mooi zou dat
zijn!

 Campagne poster
Voor de campagne werd een prachtige
raamposter ontworpen  door tekenaar
Renée van den Kerkhof. Wilt u een
exemplaar ontvangen stuur een mail naar
joopslomp@hotmail.com onder
vermelding van het formaat en het aantal:
A4, A3, of A2. Posters worden bij u thuis
bezorgd.Een voorbeeld van de poster
treft u aan op de volgende pagina. 

 Campagne gehinderd door
Corona 

In aanloop naar de gemeenteraadsverkiezingen zouden we
omstreeks deze tijd normaal gesproken al volop in de
fysieke campagne activiteiten zitten. Door de corona
maatregelen kunnen deze op dit moment beperkt
plaatsvinden. De campagne zal zich de komende weken
richten op kleinere bijeenkomsten en gesprekken. Er
werden inmiddels verschillende gesprekken gevoerd,
zoals met plaatselijk belang Oosterhesselen en de
stichting Volksvermaak. Het woonwagen kampje op de
Ballast in Coevorden, scholieren van de Nieuwe Veste,
diverse ondernemers en de jongeren van  jeugdsoos
Aalden/Zweeloo. Hier gaan we de komende weken mee
door. En voor de lock-down werden er nog werkbezoeken
gebracht aan Geesbrug en de wijk Tuindorp. 

Bijdrage campagne
Het bestuur van de afdeling Coevorden vraagt uw
aandacht voor de beschikbare campagne middelen. Nu de
mogelijkheden voor een fysieke campagne beperkt zijn, is
het des te belangrijker dat we voldoende advertentie
mogelijkheden hebben en onze boodschap via allerlei
kanalen onder de aandacht kunnen brengen. Elke bijdrage
is welkom. Wilt u iets doen, dan kunt u uw gift overmaken
op: NL63 RABO 0146 2589 16 t.n.v. PvdA Coevorden.
Onder vermelding van: bijdrage campagne. 

Helpen flyeren
Wilt u ons graag helpen met flyeren dan bent u van harte
welkom. Stuurt u ons een berichtje via  het e-mailadres
secretariaatpvdacoevorden@gmail.com en dan nemen wij
contact met u op.

mailto:joopslomp@hotmail.com


 Kaartenactie
Vlak voor de jaarwisseling hebben een
team vrijwilligers kaarten bezorgd bij
ouderen in dorpen en stad. Bijna 1000
kaarten met een hart-onder-de-riem-
boodschap zijn bij ouderen in de
brievenbus gedaan.  In Coevorden waren
dat; het Drostenhuis, de Schutse,
St. Fransiscus, de Voorde Eendrachtshof,
het dagcentrum Aleida Kramer. In Dalen
de Selkersgoorn. In Sleen de Schoel. In
Oosterhesselen
de Etgaarde. In Schoonoord het
Ellertsveld. In Aalden de Korenhof. In
Gees de Herbergier en in Wezup, Huize
Wezup. Veel mensen waren blij en verrast
met deze aandacht

 Campagne poster

Besluitvorming over
nieuwbouw locatie 
de Nieuwe Veste. 

 
 

Op 7 december besloot de gemeente raad van Coevorden
om voor nieuwbouw van de Nieuwe Veste op de Holwert te
kiezen. Alleen de fractie van BBC2014 stemde tegen.
Dat er voor nieuwbouw gekozen zou moeten worden was
al langere tijd geen discussie meer in de raad. Een
scenario wat uitging van renovatie leverde te hoge kosten
en beperkte mogelijkheden en toekomst bestendigheid. 

De PvdA fractie ziet forse voordelen in de locatie van de
Holwert. Niet alleen krijgt het onderwijs daarmee een
prominente plek in de stad, maar er wordt een dubbelslag
geslagen doordat het toch wat verpauperde
industrieterrein hiermee flink opgeknapt zal worden. En
dat is niet het enige. De bereikbaarheid per openbaar
vervoer is op de Holwert natuurlijk aanzienlijk beter. Dit is
met het oog op de kans van slagen van het naar
Coevorden halen van MBO onderwijs een belangrijk
gegeven. Aan dit project, ook een PvdA initiatief, wordt
inmiddels flink doorgewerkt. 

Verder zien we betere kansen in de samenwerking met het
bedrijfsleven op de Holwert, dit sluit nauw aan op modern
onderwijs. En de ontwikkeling op de Holwert lokt ook
meteen initiatieven van andere partijen uit. Zo heeft de
EMCO aangegeven dat zij ook graag zou verhuizen naar
een locatie bij de nieuw te bouwen school. De huidige
locatie van de EMCO, aan de Monierweg, staat in de
belangstelling van Westo, die het pand graag over zou
nemen. De Nieuwe Veste en EMCO hebben vooral rond het
praktijk onderwijs nauwe banden. Dit zou ook een mooie
ontwikkeling zijn. 

Natuurlijk is het niet alleen positief. De Holwert is een
locatie met meer risico’s op tegenvallers. Het is een oud
industrieterrein waarvan we weten dat grondvervuiling aan
de orde is. Hier is onderzoek naar gedaan, maar een
restrisico op tegenvallers blijft er altijd. Bedrijven moeten
aangekocht en verplaatst worden en ook een nieuw
bestemmingsplan gaat met meer uitdagingen gepaard dan
bouwen op de huidige locatie. Verder verdienen veilige
verkeersstromen natuurlijk de aandacht. 
Maar al met al, is de fractie zeer blij met de wijze waarop
de raad betrokken is geweest bij de besluitvorming en het
uiteindelijke besluit. 


